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Till er alla fantastiska samarbetspartner till IFK 
Vänersborg!

Vi har nyss avslutat en säsong som går att summera 
på flera olika sätt. Vi är en väldigt välmående förening 
med lag på både pojk- och flicksidan hela vägen upp 
till vårt dam- och herrlag. Detta är vi oerhört stolta 
över men givetvis strävar vi efter att fortsätta få 
in än fler barn i vår verksamhet som får känna sig 
trygga i omgivningen, träffa 
kompisar, skapa rörelse- 
glädje och göra det som de 
älskar, att få spela bandy 
med sina lagkompisar.

Damlaget tar sig allt 
närmare en uppflyttning 
till Elitserien och jag är 
inte förvånad om vi lyckas 
med ett avancemang redan 
nästa år med detta unga 
talangfulla lag.

Att vi åker ur Elitserien 
med herrlaget är givetvis 
inget vi har velat skulle ske men nu är det ett faktum 
och det är något som har varit svårt att förstå.  
Vi är dock eniga inom föreningen att vi ska satsa på 
ett Återtåg till Elitserien direkt och att sejouren i 
Allsvenskan ska bli ettårig.

Återigen vill jag rikta ett stort tack till er partner 
som varit med oss under säsongen 23/24. Ni ska 
veta att ni är en otroligt viktig del av vår verksamhet 
och jag hoppas att ni förstår vilken skillnad ni gör och 
att ni känner er delaktiga i våra framgångar. Utan er 
hade vi inte kunnat bedriva den verksamhet som vi 
gör idag.

Nu startar vi Återtåget och gör det tillsammans 
med er partner och Vänersborgs stad, tillsammans 
är vi oerhört starka. Stort tack för att ni är en del av 
IFK Vänersborg!

Tobias Johansson, 
KLUBBCHEF, IFK VÄNERSBORG

TACKTACK

Stort tack  
för 2023/24 

 ” 
Vi är dock eniga  

inom föreningen att 
vi ska satsa på ett 

Återtåg till Elitserien 
direkt och att 

sejouren i Allsvenskan 
ska bli ettårig.
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TACK

1 
heltidsanställd på 
sportkontoret

Fotografer: Patrik Karlsson, Jorge Moreno, Mikael Larsson och Mats Ahlstedt.

Sponsorrapporten skapades av Rättighetsbyrån i samarbete med Sportkomm Göteborg.

773 
medlemmar 

i klubben

140 
funktionärer 
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FILIPPA BOGFORS,  
KAPTEN I DAMLAGET:

“Var inte rädd  
att misslyckas”
Bandy är som alla vet 
världens roligaste sport 
men vad fick just dig att 
börja med den? 

– När jag var fem år var min 
pappa tränare för ett pojklag 
i IFK Vänersborg. Då var jag 
med honom på isen och där 
föddes intresset. När jag var 
några år äldre var det naturligt 
att börja spela med dom tjejer 
som fanns i föreningen.

Vad är den största  
utmaningen du har stött 
på under din karriär och 
hur hanterade du den?

– Utmaningar kan vara 
tuffa på olika sätt, både inom 
det sportsliga men framför 
allt på det personliga planet. 
Motivation är en utmaning alla 
aktiva förr eller senare ställs 
inför. För min del inträffade 
när kroppen inte svarade på 
min träning som jag förväntade 
mig. Det resulterade i att jag 
gjorde ett uppehåll i träningen 
och min bandy. I dialog med 
mina tränare hittade vi en väg 
tillbaka och jag drog samtidigt 
viktiga lärdomar av det.

Har du något tips du vill  
dela med dig av till den 
som  
är en ung spelare?

– Oj, jag har massor med 
tips jag skulle vilja dela med 
mig av. Det viktigaste är att 
ha roligt och behålla glädjen.  
Ett annat är att sätta egna 
personliga mål som är rimliga 
att nå samt att tävla mot  
dig själv. 

– Som ung spelare kan ett 
personligt mål vara att lära 
sig åka överstegsåkning eller 
utveckla ”skottet”. När man 
når dessa kommer glädjen 
automatiskt. Ytterligare tips 
är att fråga om du inte förstår 
något din tränare säger och var 
inte rädd att misslyckas.

Har du något du vill hälsa  
våra partners?

Jag vill tacka våra partners! 
Utan dom hade det inte 
varit möjligt att spela bandy i 
Vänersborg. Då hade det heller 
inte varit möjligt för nya unga 
spelare att börja i våra yngsta 
lag. Så tack för allt och hoppas 
att vi möts även nästa år!

Har du något du vill hälsa  
våra supportrar?

– Vi ser ut att vinna publik-
ligan i serien och publiken 
betyder oerhört mycket för 
oss. Särskilt kul var det att 
spela annandagsderbyt mot 
Gripen när det var extra 
många på läktaren. .

VÅRA LAGVÅRA LAG

Vi är  
lika stolta 
över alla 
våra lag
IFK Vänersborg Bandy 
har totalt 19 lag i serie- 
eller poolspel, från 
knattar upp till våra 
herr- och damlag.  
Här följer nu intervjuer 
med två av spelarna  
i våra elitlag.

19  
lag i seriespel

363  
aktiva spelare  

totalt i klubben  

45  
seniorer 

242  
ungdomar 

76  
knattar
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VÅRA LAG
JUHO LIUKKONEN, HERRLAGET:

“Vi har redan  
börjat resan  
tillbaka mot  
Elitserien”
Vad betyder klubben för dig? 

– IFK som förening har gett mig 
de bästa möjliga förutsättningar att 
utvecklas som bandyspelare under de 
senaste sju åren. IFK betyder väldigt 
mycket för mig, det är som en familj 
och jag är väldigt tacksam över att få 
vara en del av den. Det finns veckor 
under säsongen när man umgås mer 
med IFK-familjen än sin privata familj. 
Klubben har en bred verksamhet 
från skridskoskola till A-laget, både 
på herr- och damsidan. Det är alltid 
lika härligt att vara med på ungdoms-
avslutningen, att vi alla är på isen 
samtidigt och spelar med varandra. 
Det känns oerhört varmt i hjärtat 
att se alla ledare, barn och föräldrar 
i Arenan. Vi är så beroende av att ha 
en givande och fungerande ungdom-
sverksamhet. Att vi har föräldrar som 
ställer upp och jobbar i kiosker, finns 
där för era barn och stöttar dem i 
sin bandyutveckling, det är barnen 
i ungdomsverksamheten som är  
vår framtid.

Har du några specifika mål 
eller drömmar som du strävar 
efter att uppnå inom sporten?

– Jag är i slutfasen av min karriär 
som bandyspelare och hade lite tankar 
inför säsongen att detta kanske skulle 
bli min sista säsong som bandyspelare.  
Men för en vecka sedan när det 
blev klart att IFK kommer spela i 
Allsvenskan nästa år så ändrades mina 
planer. Mitt enda mål är att vara så 
vältränad som jag bara kan för att 
kunna hjälpa IFK att komma tillbaka 

till Elitserien redan nästa säsong, det 
är mitt mål.

Har du någon förebild  
utanför bandysporten?

– Min pappa, tyvärr finns han inte 
med oss idag. Men han har lärt mig 
livets viktigaste delar. Att vara lugn, 
saker löser sig, man behöver inte 
stressa upp sig i onödan. Han har 
lärt mig att framgång är inget man får 
gratis, det är något man måste jobba 
hårt för.

Har du något du vill hälsa  
våra supportrar?

– Vi spelare är tacksamma för 
ert stöd under säsongen och under 
kvalserien. Jag vill göra allt jag kan för 
att tillsammans med er supportrar 
kämpa oss tillbaka till Elitserien, det 
är där vi hör hemma. Ert framtida 
stöd kommer vara oerhört viktigt, 
vi behöver göra den här resan till-
sammans och jag tror att vi kommer 
komma starkare ur det här.

Har du något du vill hälsa  
våra partners?

– Ert stöd har gjort det möjligt 
för IFK att spela i Elitserien under 
de senaste 38 åren. Denna säsong 
blev inte som varken ni sponsorer, 
vi spelare eller IFK hade tänkt sig, vi 
har redan börjat resan tillbaka mot 
Elitserien och det kanske är viktigare 
än någonsin att ni är med på återtåget 
och fortsätter stödja oss så att vi till-
sammans med er kan nå målet på vår 
resa, tillbaka till Elitserien. .
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EN MÖTESPLATSEN MÖTESPLATS

Arena Vänersborg 
– en mötesplats
Arena Vänersborg är en viktig mötesplats för både  
aktiva utövare, medlemmar, publik och partners. 

 ” 
Ett nytt koncept för 
i år som också blev 

väldigt uppskattat var 
vår enkronasmatch: 

Bandyfesten! 

Vi skapar stora publikarrangemang som ger 
supportrar och våra besökare något att se fram 
emot och känna en glädje av att delta i. En viktig 
del i vår arena för alla som kommer och vill se 
fartfylld bandy är vår logeplan. Där möts part-
ners på nätverksträffar i samband med matcher 
och där serveras både mat och dryck i härlig 
miljö. Arena Vänersborg möjliggör vårt nätverk 
och är därför en naturlig mötesplats där bandy 
blandas med umgänge och evenemang. Nu ser 
vi fram emot en ny säsong med nya satsningar 
och nya bandyupplevelser tillsammans!

Premiärderbyt
Årets säsong rivstartades med ett hett 
tvåstadsderby i hemmapremiären mot Gripen 
Trollhättan BK. Dagen startades med aktiviteter 
både på arenatorget och inne i arenan som våra 
partners höll i. Det är alltid extra kul när våra 
partners får möta publiken och nätverket byggs 
på! Hedin Bil var en av matchvärdarna som 
aktiverade sig på arenan och var en del av vinst-
potten i 50/50-lotteriet. Inför matchen bjöds 
det även på livesång och ett cheerleading-upp-
trädande för att ytterligare höja stämningen. 
Säsongens första tvåstadsderby lockade över 
2200 personer till Arena Vänersborg!

Bandyfesten
Ett nytt koncept för i år som också blev väldigt 
uppskattat var vår enkronasmatch: Bandy-
festen! Den 2 februari var det dags för match 
mot Broberg Söderhamn Bandy och flera av 
våra stora partners bjöd inte bara alla besökare 
på fri entré, utan var också på plats på arenan 
och aktiverade sig i entrén. 68 av våra partners 
valde att stötta evenemanget och för detta 

fick alla också synas i våra sociala kanaler, ett 
otroligt engagemang! För de yngsta besökarna 
på plats hade vi också godisregn för extra 
festlig känsla och självklart våra två maskotar 
IFK-Älgarna Helge och Helga. 1347 personer 
lockades till Arena Vänersborg för att uppleva 
bandyfest och konceptet genererade inte bara 
bandylycka utan också många nya besökare. 
Genom vårt biljett-
system fick vi 250 helt 
nya kontakter att nå 
ut till. 

FanZone
FanZone har hos oss 
varit ett populärt och 
klockrent koncept 
under flera säsonger 
nu. Där får våra fans 
möta 2-3 spelare efter 
varje hemmamatch 
som ger intervjuer och delar ut autografer på 
idolkorten. Vid två tillfällen under säsongen har 
hela laget besökt FanZone och under Bandy-
festen samlades hela 250 personer i FanZone 
efter matchen!

979  
åskådare i snitt under  

grundsäsongen 2023/24

250  
matcher spelas i vår arena  

under säsongen
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EN MÖTESPLATS
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Årets familjefest gick av stapeln den 18 november 
och startade denna gång utanför arenan med 
Bissen Brainwalk, för att samla in pengar till 
hjärnforskningen. 

Efter det flyttade vi in i arenan och där var 
det var godisutdelning av våra maskotar till våra 
yngsta besökare. Ungdomar från Birger Sjöbergs-
gymnasiet var på plats och skapade en barnhörna 
för alla barn att leka i. 

Flera partners var också och visade upp sig 

för våra besökare och bidrog med fina priser i 
tävlingarna vi hade på plats.  Eftersom familjen 
och barnen är i fokus denna dag hade vi själv-
klart både ansiktsmålning, ballongutdelning och 
popcorn! Dessutom var brandkåren på plats och 
visade upp sina bilar för alla nyfikna barn. 

Av alla besökande familjer visades myc- 
ket positiv feedback och därför jobbar vi 
redan nu med att utveckla konceptet till  
kommande säsong! 

Stor glädje när Familjefesten 
kom till Vänersborg
Ett årligt återkommande och mycket uppslattat  
inslag i Elitserien är Familjfesten, där vi tillsammans  
med partners bjuder hela familjen på massor av kul. 
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EN MÖTESPLATS
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I SAMHÄLLETI SAMHÄLLET

Tillsammans 
gör vi skillnad
Tack vare er som partner och ert stöd 
kan vi bidra med samhällsnytta. Under 
säsongen arrangerade vi flera aktiviteter 
som Skridskokul, lovsbandyskolor och 
cupverksamhet. 

Vi i IFK Vänersborg har en stark värdegrund – Stolthet, 
Passion och Gemenskap – som vi är trygga med och 
som genomsyrar allt vi gör. Vårt varumärke är också 
starkt förankrat med Vänersborg som stad. Vi erbjuder 
stadens barn och ungdomar en möjlighet till att känna 
rörelseglädje och ett sammanhang. Bland annat har vi 
samarbeten med Vänersborgsbostäder, Fritidsbanken 
och barn- och fritidsprogrammet på Birger Sjöberg-
gymnasiet. Tillsammans med er som partner ser vi till 
att ta vårt ansvar för ett mer inkluderande och aktivt 
Vänersborg. 

Skridskokul
Under säsongen 2023/2024 deltog 76 barn i populära 
Skridskokul. Här lär vi oss att åka skridskor med lekar 
och övningar som passar alla. Och för de som vill testa 
på bandy finns också möjlighet till att köra Skridskokul 
med klubba och boll. För alla barn som deltagit i Skrid-
skokul anordnade vi också ett skridskodisco som blev 
väldigt uppskattat!

76  
barn engagerades i Skridskokul under året 

1000+  
aktivitetstillfällen under året

2  
lovbandyskolor
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I SAMHÄLLET

Lovkul
Under Höstlov och Sportlov anord- 
nar föreningen lovkul för barn och 
ungdomar inom föreningen men 
även spelare/barn från andra klubbar 
är välkomna att delta vilket det även 
brukar vara. Dessa läger genomförs 
under tre dagar där fokus är på att 
aktivera ungdomar under loven och 
få de att känna gemenskap och göra 
något de älskar under ledigheten.

Ett mycket uppskattat koncept 
som vanligtvis strax över 60 barn 
brukar delta på.

Välgörenhet
Som en del av vårt välgörenhetsarbete 
genomförde vi under säsongen Bissen 
Brainwalk i samband med Familje-
festen. Promenaden runt i staden för 
att visa vårt stöd till Hjärnforskningen 
lockade många både från föreningen 
och utifrån. 

Vi var också en del av Väners-
borgs kommuns hållbarhetsvecka 
där spelare och andra från klubben 
besökte äldreboenden för att bidra 
till Vänersborgs sociala arbete.

” 
För detta prioriterades först och främst 

barn i utsatta områden i Vänersborg genom 
inbjudningar via Vänersborgsbostäder. 
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Genom vårt affärsnätverk ser vi till att mötas och 
nätverka vid 10 tillfällen per säsong. På kort tid har 
vi vuxit från 40 till upp mot 80 deltagare vid varje 
nätverksträff. Vi har månadsvisa frukostträffar med 
olika fokus men alltid är det 90 procent affärer och 
10 procent bandy. Utöver de regelbundna träffarna 
erbjuder vi off season-event som sponsorgolf och 
nätverkspadel. Vi ser till att skapa en atmosfär som 
stimulerar affärsskapandet och stärker relationerna 
året om och på detta sätt vill vi skapa sponsornytta 
för dig som partner. Dessa event är något som vi 
i IFK Vänersborg tycker är en mycket viktig del av 
samarbetet!

200+ 
partners

10 
nätverksträffar anordnades under säsongen

Vår målsättning
Vi tänker hållbart och långsiktigt i det vi gör och vår 
målsättning i IFK Vänersborg ser ut på följande sätt: 
• Först och främst startar Återtåget mot Elitserien 

där vi ska ha en ettåring sejour i Allsvenskan.

• Ha en stor lokal förankring i både dam- och 
herrtruppen.

• Spela i Elitserien Dam inom 1-2 år.

• Fortsätta satsa på åra äldsta juniorlag i F17,  
P17, och P19 som kontinuerligt ska tillhöra 
toppen i Sverige. 

• Fortsätta värna om jämlikhet och jämställdhet  
på pojk- och flicksidan. 

• Fortsätta erbjuda spelare att delta i Skridskokul 
för att få fler ungdomar att känna rörelseglädje 
och känslan över att tillhöra en förening och  
ett lag. 

• Jobba hårt för att få fler ungdomar att börja 
spela bandy då det är viktigare än någonsin med 
rörelse och hälsa för dagens ungdomar samt 
möjlighet till att träffa nya kompisar för livet.

SPONSORERNAS SPONSORERNAS 
PERSPEKTIVPERSPEKTIV

IFK-NÄTVERKET  
– 90 procent affärer  
och 10 procent bandy
Vi strävar efter att, tillsammans med er sponsorer, kunna bidra  
till folkhälsa, en stark känsla av samhörighet och en värdefull  
underhållningsfaktor genom vår bandyverksamhet.
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SPONSORERNAS PERSPEKTIV

“   Vi på ICA Kvantum Vänersborg fortsätter att vara en 
mycket stolt partner till IFK Vänersborg. IFK Vänersborg är 

en fantastisk förening med en värdegrund som stämmer väl överens 
med vad vi på ICA Kvantum värdesätter. Föreningen har över 300 
aktiva barn och ungdomar, och det är framförallt där som vi på ICA 
Kvantum kommer stötta och synas.

KARL-JOHAN LÄBOM, HANDLARE ICA KVANTUM VÄNERSBORG

“  Det finns alltid något att göra och vi på HORNBACH  
vill tillsammans med IFK, stötta och vara en del av det  

lokala idrottslivets projekt för att nå bästa resultat, både på och 
utanför plan. 

FRIDA KARLSSON, VARUHUSCHEF HORNBACH

“  IFK bedriver en stor och bra ungdomsverksamhet 
både för pojkar och flickor med många duktiga och 

engagerade ledare. Föreningen är mycket duktiga på att arrangera 
ungdomscuper och läger som är viktigt för hela staden Vänersborg. 
Det lockar många nya människor till staden! Föreningen känns på 
uppgång och det är en självklarhet för oss att fortsätta bidra till en 
fortsatt utveckling och vara en del av den resan som IFK Vänersborg 
har påbörjat. 

VÄNERSBORGSKLUBBAN, STOLT SPONSOR!

Så säger våra partners

” 
Vi ser till att skapa en atmosfär 

som stimulerar affärsskapandet och 
stärker relationerna året om och på 
detta sätt vill vi skapa sponsornytta 

för dig som partner.
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MARKNADSKANALERMARKNADSKANALER

Ni syns med oss
Genom våra sociala medier och digitala  
kanaler kan vi synliggöra er som partner på 
olika sätt. Tillsammans med er som partner 
kan vi också utveckla och stärka intresset kring 
vår bandyverksamhet ytterligare och få än fler 
intresserade av vår sport och klubb. 

 
Hemsida: 161 810 besökare totalt. 

 
Nyhetsbrev: Vi når till över 3000 personer  

genom vårt nyhetsbrev. 

  
Facebook: 545 800 i räckvidd  

och 4858 följare.

 
Instagram: 36 400 i räckvidd och 5466 följare.

 
LinkedIn: 10 657 exponeringar och 249 följare
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MARKNADSKANALER

BANDYFESTEN
FRI ENTRÈ

T I L L S A M M A N S  G A V  N I

3 3 4  8 5 0  K R

U T Ö V E R  E X P O N E R I N G E N
S Å  G Å R  H E L A  S U M M A N

T I L L  V Å R  E L I T -  O C H
U N G D O M S V E R K S A M H E T !  

H E L S I D E A N N O N S  I  T T E L A
T T E L A  H A R  E N  R Ä C K V I D  P Å  3 9  0 0 0  P E R  D A G

1  3 4 7  I  P U B L I K S I F F R A

1 0 3  5 0 7  E X P O N E R I N G A R
3  5 4 9  R E A K T I O N E R

4 2  4 1 4  E X P O N E R I N G A R
2  7 6 7  R E A K T I O N E R

F Ö R  D E T T A  F I C K  V I  T I L L S A M M A N S

2  8 8 2  M O T T A G A R E
A V  V Å R T  N Y H E T S B R E V

S E G E R M Å L  I  S I S T A  M I N U T E N

” 
Genom våra sociala medier och  

digitala kanaler kan vi synliggöra er  
som partner på olika sätt.
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Mårt ens
förstärker
Svensk
Elitbandy
Organisationen runt Elitserien växer. 
Efter en sex månader lång 
rekryteringsprocess  stod det klart 
att Thomas Mårtens, 43, anställdes 
som aff ärsutvecklare för Svensk 
Elitbandy. Thomas tillträdde tjänsten 
den första april.

Hälsingen är inte ett okänt namn inom 
bandyn då han tidigare varit marknadschef i 
Edsbyns IF, men närmast kommer han från 
en tjänst som konsultchef på Clockwork 
Bemanning & Rekrytering.

– Det här är något som vi har pratat om 
i många år och det har funnits många olika 
scenarion. Vi vill givetvis se en tillväxt inom 
Svensk Elitbandy och för att kunna skapa det 
behöver vi ha någon som kan lägga tid och 
fokus på att jobba med de frågor som berör 
våra framtida intäkter och tillväxt, säger 
Christian Ehn, ordförande i FSE.

– För att vi ska kunna ta nästa steg som 
organisation så måste vi vara beredda att 
satsa dedikerat på den här frågan. Thomas 
har en stor erfarenhet, och det är en bra 
grundplåt för ett arbete som ska ta oss in i 
framtiden.

Huvudfokus på lokal nivå
Arbetet kommer till viss del att vara inriktat 
mot aff ärsutveckling på central nivå, men 
huvudsakligen mot att arbeta tillsammans 
med klubbarna för att utveckla de lokala 
aff ärerna och partnersamarbeten.

– Vi har jobbat med det här på många sätt 
genom åren, men förra våren landade vi i en 
slutsats att den stora utvecklingspotentialen 
fi nns ute i klubbarna. Visst ska vi fortsätta 
arbeta på att stärka ligan centralt, men all 
erfarenhet och fakta vi har säger att den 
stora potentialen fi nns i att stärka klubbarna 
lokalt. I det arbetet kommer Thomas att 
aktivt kunna stötta och hjälpa klubbarna från 
ax till limpa. Det är den utgångspunkt vi har 
nu, säger Christian Ehn.

Hållbarhet en nyckel
I skrivande stund arbetar Thomas med 
att kartlägga och vässa Elitseriens rättigheter 
samt dess marknadsföring. Han förbereder 
sig också för att kunna utgöra ett så bra stöd 
som möjligt till klubbarna och detta görs 
bland annat genom att läsa fjolårets sponsor-
rapporter. 

– Det som är slående är bredden och 
fantasin hos klubbarna. Det märks inte minst 
i den sociala rollen, vilket är oerhört positivt, 
säger Thomas.

– I många sporter har man börjat arbeta 
mer aktivt med samhällsnytta och social 
hållbarhet under de senaste åren, det är den 
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starkaste trenden inom sponsring och den 
är här för att stanna. I bandysporten fi nns 
det helt naturligt, genom de roller fören-
ingenarna spelar i lokalsamhället. Då kanske 
många associerar till lag på från mindre orter 
men begreppet “den lokala sporten” är ofta 
träff säkert även för bandyklubbar i större 
städer. Det fi nns en stark förankring och en 
genuin ambition att göra skillnad lokalt. .

En annan styrka som Thomas vill lyfta 
fram är hur dam- och herrbandyn samverkar.

– Vi ska vara väldigt stolta över att damer 
och herrar tävlar sida vid sida. Det började 
med fi nalen, fortsatte med Elitserien och 
sedan ifjol gäller det ju även Svenska Cupen. 
Jag tror att de allra fl esta är överens om 
att det gör sporten mycket roligare och 
mer intressant och det gäller inte minst 
ur ett partnerperspektiv.

Fysiska möten väntar
Inom kort väntar fysiska möten vilket inne-
fattar en del resor. 

– Vissa av klubbarna känner jag till väl 
sedan tidigare och med andra blir det första 
besöket. Det känns helt klart spännande, 
avslutar Thomas. 

 ”
 I bandysporten fi nns 

det helt naturligt, 
genom de roller 

föreningenarna spelar 
i lokalsamhället. 
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En slogan en slogan  
en slogan en klubbslogan

Ha en riktigt skön 

sommar – vi ses i  

Arena Vänersborg 

säsongen 2024/25! 

  
@ifkvanersborg

 
@ifkvbg

 
@/ifk-vänersborg
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ifkvanersborg.se


